

Title (en)

Dampingelement for skiboots.

Title (de)

Dämpfungselement für Skischuhe.

Title (fr)

Elément amortisseur pour chaussures de ski.

Publication

EP 0434663 A2 19910626 (DE)

Application

EP 90890327 A 19901217

Priority

AT 286789 A 19891218

Abstract (en)

[origin: US5101581A] Damping element for ski boots, comprising a collar 21, swivellable in skiing direction, in relation to a shell 20, the swivel movement being damped in forward direction by a damping spring 9, positioned on the heel side, which is supported on a shoulder 22 of the collar 21 on the one hand, and on a bolt 3, mounted in the shell 20, on the other, the bolt in the shell 20 being mounted level- adjustably and lockably.

Abstract (de)

Dämpfungselement für Skischuhe mit einer in der Fahrtrichtung gegenüber einer Schale 20 verschwenkbaren Manschette 21, deren Schwenkbewegung nach vorne durch eine fersenseitig angeordnete Dämpfungs Feder 9 gedämpft wird, welche einerseits an einem Absatz 22 der Manschette 21 und andererseits an einem in der Schale 20 gelagerten Bolzen 3 abgestützt ist, der in der Schale 20 höhenverstellbar und in seiner Lage fixierbar gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 5/0456 (2013.01 - EP US)

Cited by

ITUD20120099A1; AT398885B; EP0549558A1; AT398688B; US5408762A; US6679095B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0434663 A2 19910626; EP 0434663 A3 19911009; AT 398364 B 19941125; AT A286789 A 19940415; US 5101581 A 19920407

DOCDB simple family (application)

EP 90890327 A 19901217; AT 286789 A 19891218; US 62795890 A 19901217